
 

Formandens beretning 2015 

 

Allerførst skal lyde en velkomst til vores nye beboere i nummer 40 Åse og Leif, samt de gamle beboere 

Yvonne og Arne fra nummer 3 og Knud og ?? i nr. 18, der har fundet hjem igen. Vi håber, at I alle føler jer 

velkomne og har fundet jer til rette i Poppelgården, hvor vi alle er gode til at passe på hinanden og vores 

huse. 

Poppelgården har 10 års jubilæum i 2016, hvilket vi i bestyrelsen mener er værd at markere. Derfor har vi 

sat et punkt på dagens dagsorden om en jubilæumsfest. Vi håber, at der er nogen, der vil deltage i 

festudvalget. 

Det har i relation til arbejdet i bestyrelsen været et roligt år. Bestyrelsen har afholdt to møder i 2015. I 

forbindelse med dette, har bestyrelsen udarbejdet det med dagsordenen udsendte forslag til 

vedligeholdelsesplan for vores fællesarealer. 

I den forbindelse vil vi gerne sige tak til alle beboere for et rigtig godt fremmøde på vores fælles havedage. 

Herudover skal lyde en særlig tak til vores traktorførere John og Erik, vores haveudvalg, der består af Arne, 

Lissi og Heidi; Steen, der har kontakt til vores tagrenser; Frede, der tager sig af belysningen, Jan og Torben, 

der har kontakten til vores snerydning, vores hjemmesideadministrator Torben samt Ejner, der har lavet et 

stort stykke arbejde i forbindelse med indhentelse af tilbud på nye tagrender.  Vi regner med, at 

sidstnævnte opsættes inden jul. 

Det har tidligere været drøftet på generalforsamlinger, at det var brugerne af vores private fællesvej, der 

skulle betale for sliddet på vejen – og ikke dem, der tilfældigvis boede i Poppelgården, når slidlaget skulle 

skiftes. Derfor har bestyrelsen også anbefalet en kontingentstigning, som vil blive behandlet under punktet 

omkring budget. 

Bestyrelsen ønsker i kommende år at undersøge priser for gennemgang af vores kloakering med henblik på 

at kunne få et tilbud på enten rensning eller udskiftning – om forhåbentlig rigtigt mange år. 

Til slut vil jeg huske jer alle på vores julearrangement d. 28. november klokken 15.00 
 
 
På bestyrelsens vegne 
 
 
 
Peter Haldor Hansen 
Formand 
 


